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Készült: Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2025. május 14-ei, 

rendkívüli üléséről 

 

Az ülés helye: Oroszlányi Közös Önkormányzati Hivatal I. emeleti tanácsterem 

 

Jelen vannak: Takács Károly, Babai János, Fehérdi Zsuzsanna, Gerenday Zsuzsanna, Gyuga 

Mihály József, Kontschán Flórián Jenő, Molnár István, Papp Péter Attila, 

Rajnai Gábor, Szabó György és Székely Antal települési képviselők,  

Mók Attila alpolgármester, Dr. Tomayer Tamás jegyző  

 

Távol van: Vargáné Vojnár Katalin települési képviselő 

 

Meghívottak: a jelenléti ív szerint 

 

Takács Károly polgármester köszöntötte a képviselő-testület rendkívüli ülésén részt vevő 

képviselőtársait, az ülésre meghívottakat, minden érdeklődőt, a televízió nézőit és az ülést interneten 

figyelemmel kísérőket.  

 

A képviselő-testület ülését 16 órakor megnyitotta. Megállapította, hogy a képviselő-testületi ülés 

határozatképes, mert a 12 fő települési képviselőből 11 fő jelen van.  

 

Jelezte, megkezdik munkaülésüket. A megküldött meghívóban 2 napirendi pont szerepel.  

 

A tárgyalandó napirendi pontokkal, illetve a tárgyalás sorrendjével kapcsolatban kérdés, hozzászólás 

és további módosító javaslat nem volt. 

 

Takács Károly polgármester kérte, szavazzanak a napirendi pontok tartalmának és azok tárgyalási 

sorrendjének elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület a napirendet nyílt szavazással, 11 fő települési képviselő részvételével, 11 igen 

szavazattal elfogadta, és meghozta a következő határozatot:  

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

71/2025. (V. 14.) határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete május 14-ei, rendkívüli ülésén az alábbi 

napirendi pontokat tárgyalja: 

1. Konzorciumi megállapodás jóváhagyása a Versenyképes Járások Program pályázatának 

benyújtása érdekében 

2. Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 2025. évi munkatervének módosítása 

 

Felelős: Takács Károly polgármester 
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1. NAPIRENDI PONT: Konzorciumi megállapodás jóváhagyása a Versenyképes Járások 

Program pályázatának benyújtása érdekében 

 
Előadó:  Takács Károly polgármester 

Előkészítő: Dr. Molnár Miléna aljegyző 

 Imrő János irodavezető 

 

Takács Károly polgármester tájékoztatta a képviselő-testületet, hogy 44/2025. számú határozat 

szerint a Versenyképes Járások Program keretében a Káptalanfüredi gyermektábor felújítására 

vonatkozó 500 millió Ft-os fejlesztési igény benyújtása határidőben megtörtént. A 2025. május 6-án 

megtartott Járási Fejlesztési Fórumon a szavazati joggal rendelkező járási települések polgármesterei 

arról döntöttek, hogy a Vármegyei Önkormányzat által jelzett szabályok szerint 2x250 millió Ft-os 

ütemezett műszaki tartalom kerüljön felterjesztésre a Minisztériumba. Az 500 millió Ft összegű 

műszaki tartalom megbontása alapján első ütemben 5 db, míg a második ütemben 4 db faház 

felújítása, továbbá a kapcsolódó beruházási elemek képzik a műszaki tartalom részét. 

A fejlesztési igényre vonatkozó pozitív miniszteri döntés esetén 2025. június 10-ig lehet a támogatási 

igényt benyújtani, melyhez csatolni szükséges a részt vevő települések által is aláírt konzorciumi 

együttműködési megállapodást. A pályázat megfelelősége esetén a Miniszter dönt a rendelkezésre álló 

források alapján a támogatás összegéről. Tekintettel arra, hogy a benyújtási határidőig a konzorciumi 

partnertelepüléseknek is jóvá kell hagyniuk a megállapodást, ezért szükséges a megállapodás 

tervezetének önkormányzat által történő elfogadása, hogy azt a járási települési polgármestereknek 

megküldhessék, így azt legyen idejük megtárgyalni, véleményezni. 

 

Gyuga Mihály József VGFB elnök/települési képviselő a fejlesztés pénzügyi tartalmát nézve 

rendkívül magasnak tartotta a részösszegeket. Véleménye szerint ekkora összegből, tehát ebből az 500 

M Ft-ból többet kellene megvalósítani annak érdekében, hogy a fennmaradó rész minél kevesebb 

legyen. Mert nem tudja, hogy a következő időkben milyen pályázati lehetőségek lesznek. Nehogy az 

legyen a végén, hogy ott lesz félkészen a tábor és további fejlesztési összegek majd nem fognak 

rendelkezésre állni. Jelentős számú épület marad még ki a fejlesztés ezen részéből. Nem tudja, hogy 

van-e arra lehetőség, hogy esetleg a későbbiek folyamán a költségek csökkenthetők legyenek, vagy 

esetleg több faház kivitelezése történjen meg. Attól tart, hogy a későbbiek folyamán a városnak 

nagyon nehéz lesz saját erőből a fennmaradó 8-9-10 faházat megcsinálni. 

 

Takács Károly polgármester elmondta, alapvetően ezek a számok azokból az előzetes tervezésekből, 

kalkulációkból származnak, amelyet ebben a koncepcióban meg lehetett alkotni. Tekintettel a 

rendkívül rövid időre, azokat tudták alapul venni, amik egy előzetes versenyeztetés nélkül 

rendelkezésre álltak. Feltételezi, hogy lefele el lehet téríteni ezeket. A forrásigényt úgy kellett 

megállapítani, hogy arra esélyük legyen, hogy ehhez hozzájutnak. További részletes megvalósítás 

előtti versenyeztetésekkel bizonyára ezt lehet csökkenteni. Egyetértett azzal az alapelvvel, hogy minél 

nagyobb mértékben használják ki a pályázati részt, és minél kevesebb önerőt kelljen a későbbiekben 

hozzátenni. Ezt például a szakaszolással lehet elérni. 

 

Imrő János irodavezető hozzátette, ez a megbontás az előző képviselő-testületi döntés számai alapján 

történt. A koncepció tervnek a számait vették alapul, és kellően megengedő megbontással tették, tehát 

nincs kimutatva nagyon pontosan, hogy ez a gépészet ez csak ennek a háznak a költsége, tehát ez egy 

előzetes költség. A határozati javaslat 2. pontja alapján egy kiviteli tervezésnél ezek a költségek 

pontosíthatók, ami még mindig nem azt jelenti, hogy a piaci verseny során nem kaphatnak kedvezőbb 

költségeket. Ők is úgy gondolják, hogy vannak olyan költségelemek, amik kellő tartalékkal 

rendelkeznek jelen pillanatban, de ezeket a kivitelezési tervezéseknél lehet pontosítani és akkor lehet 

akár a főépületre vonatkozó műszaki tartalmakat olyan módon megállapítani, hogy az egy nagyobb 

volumenben történő felújítást eredményezzen. 

 

Gyuga Mihály József VGFB elnök/települési képviselő véleménye szerint Vincze László úr és 

csapata rendkívül magas színvonalú munkát végez, viszont a kiviteli tervekre célszerű lenne, illetve a 

város szempontjából előnyös lenne, ha nem csak tőle kérnének tervezési árajánlatot, illetve nem csak 

őt kérnék fel egy tervezésre, hanem több tervezőt is bevonnának pluszban. Lehet, hogy további jó, 

hasznosítható javaslatok jönnének be, ami egyrészt a kedvezőbb árfekvést, másrészt esetleg a 

használhatóságot is javítaná. 
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Takács Károly polgármester elmondta, ez egyrészt értékhatár kérdése. Tehát ha olyan értékhatárú 

tervezési munkájuk van, akkor ez eleve kötelező is. Másrészt gyakorlati megfontolás kérdése. 

Elkezdenek egy tervezési munkát egy tervező irodával, mennyire tudják azt átforgatni egy másik 

szcenárióra, ebben lát némi problémát. Ha mindenkivel elölről kezdik a tervezést, akkor gyakorlatilag 

úgyis ki fogják fizetni azt a többletet, ami a kezdeti lépéseknek az ára. Tehát ezt nem lehet 

megspórolni. Tapasztalata alapján az építész szakmában nagyon kevés jó mérnöki iroda áll 

rendelkezésre. Ha a volumen igényli, akkor ezt a lépést meg kell fontolniuk, de rendkívül 

körültekintően kell eljárniuk. Hozzátette, valószínűleg nem a tervezési költségek, hanem inkább a 

kivitelezés és az épületnek a költségei lesznek nagyok. 

 

Kontschán Flórián Jenő települési képviselő a fejlesztési tervvel kapcsolatos pénzügyi és gazdasági 

aggályait az előző tárgyalások során elmondta. Ezt nem kívánta megismételni, mert a véleménye nem 

változott. Az a megállapodás, ami a jelenlegi előterjesztés tárgya, az az aggályait inkább növeli és nem 

csökkenti. Elsősorban azért, mert ebben a megállapodásban gyakorlatilag minden pénzügyi, műszaki, 

gazdasági, erkölcsi felelősség az oroszlányi önkormányzatot terheli. A térségi önkormányzatokat 

semmi nem terheli sem most, sem a jövőben. Tehát nemcsak a beruházás során, hanem később az 

üzemeltetés bármikori időszaka során sem. Úgy gondolja, hogy az önkormányzat költségvetésének 

nagyon hosszú éveken keresztül elkülönített összeget kell biztosítani arra, hogy egyedül vállalja ennek 

a tábornak az üzemeltetését, bár a járás településeit is fogja szolgálni. 

 

Takács Károly polgármester elmondta, nem gondolja, hogy ingyen szolgáltatást kell, hogy 

nyújtsanak. Erről nincs szó. Az, hogy a térségi önkormányzatokat a beruházás terheibe mennyire 

tudják bevonni, ebben vannak tapasztalatai. Ők erőforrásaikban, lehetőségeikben nem összemérhetőek 

egy 10 Mrd Ft-os költségvetésű önkormányzattal. Ezért roppan nehéz megtartani a középutat. Ezt a 

fejlesztést elfogadták a környékbeli települések, megnyerték őket, ezúton is köszöni a támogatásukat. 

A konzorcium megállapodás egy keretmegállapodás, az kell, hogy egy komplett, közös vállalás legyen 

ebben a témában. Eddig így csak a fejlesztési fórumon hangzott el. Ehhez a kiírók ragaszkodnak. Ő ezt 

egy formai keretmegállapodásnak érzékeli. Ebből nem következik az, hogy például igénybevétel 

esetén ebben nem kellene közreműködniük a településeknek. Valóban az oroszlányi önkormányzatot 

terheli nagyobb teher. Más utat nem lát ennek a megoldására. Az nem valószínű, hogy a járási 

települések a költségvetésükből erre a feladatra terheket vállalnak. Egyébként ezt nem is követeli tőlük 

senki. Valóban az igénybevétel során javasolja az üzemeltetési költségek esetén ennek a részleteit újra 

átvenni. Kérte a megértést, ennek az egésznek az ilyen szintű összeállítása ilyen kompromisszumok 

árán volt lehetséges. 

 

Fehérdi Zsuzsanna települési képviselő elmondta, nagyon tetszik számára ez a projekt, szívesen 

támogatja ezen a ponton, de a későbbiekben üzleti terv híján és lakossági igényfelmérés nélkül nem 

fogja tudni támogatni. 

 

Takács Károly polgármester korainak érezte ezt a kijelentését képviselőtársának. Nem alakulhattak ki 

még olyan számok, amiből egy komplett üzleti tervet lehet csinálni. Fikciókat letehetnének az asztalra. 

Nem lennénk beljebb sokkal, ha egy egyelőre még időben és kivitelezési ütemben is kialakulóban levő 

folyamatot lemodelleznének, üzleti terveznének. A fő kérdés az, hogy egyáltalán ez a központ 

létesüljön-e. Erre kell erőforrásokat biztosítani. Nem feltételezi, hogy 100 M Ft-os üzemeltetési 

költségeket fog ez igénybe venni. Nyilván képviselőtársa jogosan veti fel, hogy legalább kalkulatív 

szinten megbecsüljék, ha már látják, hány faházat tudnak felépíteni. Nehéz egy még fel nem épített 

létesítmény üzleti tervét elkészíteni. Türelmet kért, abban a szakaszban vessék ezt fel, ha látják ennek 

az időbeli ütemezését, ha látják a létszámokat, a helyiségeket. Előre lemodellezni le lehetne, csak 

annak az esélye, hogy az a változat megépül, meglehetősen alacsony. Lépésenként érdemes haladni. 

Kategorikus elvetést még nem tenne ebben a szakaszban képviselőtársa helyében, még az esélye 

megvan annak, hogy amit kér, az megvalósul, csak nem most. 
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Gerenday Zsuzsanna alpolgármester elmondta, ez a projekt még annyira a kezdetén van, most még 

nem tudnak ilyen jellegű dokumentumokat, anyagokat vizsgálni. A konzorciumi megállapodás azért 

szükséges, hogy ez a pályázat egyáltalán elinduljon, egyáltalán szó lehessen az egészről. A kiviteli 

tervek birtokában sokkal több mindenről tudnak majd egyeztetni. A környező települések vezetőivel, 

illetve az iskolaigazgatókkal is volt már egy egyeztetés, tehát megpróbálták széles körben palettára 

tenni a projektet és a későbbiekben szeretnék a projekttel kapcsolatban a konszenzust. Eddig is és 

ezután is szeretné, hogy kompromisszunkészen álljanak a dolgokhoz. Senki nem akarja, hogy az 

önkormányzat ebben veszteséges legyen. Üzemeltetési költségek lesznek, lesznek részvételi díjak, 

ennek a megállapítása még hátra van, az üzleti terv erről is fog szólni. Kérte képviselőtársaitól, ne 

állítsák meg a projektet azzal, hogy ezt a konzorciumi megállapodást nem szavazzák meg, mert akkor 

teljesen leállítják a projektet.  

 

Takács Károly polgármester jelezte, teljesíteni fogják a kéréseket, türelmet kért, hogy adott 

kvantitatív szakaszban tudják ezt megtenni. 

 

Papp Péter Attila települési képviselő elmondta, lehet, hogy Fehérdi Zsuzsanna képviselő asszony 

kicsit sarkosan fogalmazott, de igényfelmérés sem történik. Azt azért ne gondolja senki, hogy 

kinyitják a strandot egy megemelkedett költséggel, gondolkodnak a Majki Műemlékegyüttesben, 

felépítenek egy turista szálláshelyet a bányamúzeumnál igényfelmérés nélkül, illetve belevágnak egy 

milliárdos beruházásba igényfelmérés nélkül. Szívesen támogatja mind a 4-et, de véleménye szerint 

illene egy turisztikai szakembert bevonni már az előkészítő munkákba is, aki piacfelmérést végez, 

illetve segít abban, hogy mit csináljanak, hogy ezek az átvett intézmények minél kevesebbe kerüljenek 

az önkormányzatnak, hiszen meggyőződése, hogy ezek pénzbe fognak kerülni. Ezért hiányolja egy 

ilyen szakember fel nem vételét.  

 

Takács Károly polgármester elmondta, volt igényfelmérés. Összehívták azt a fórumot, amin a leendő 

felhasználók voltak itt. Az összes nyilatkozótól nem érzékelte a kétséget, nagy igényeket fedtek le és 

jelentettek ki. 9 faház igénybevételének a megbecsülését nem kell óriási projekteken megtenni, mert 

az garantáltan működtethető. A turisztikai szakember felvétele 1 M Ft-os bért jelent. Azt javasolta, 

hogy a pályázatokon keresztül bízzanak meg olyan szakembereket, akik ebbe belépnek. Állandó 

alkalmazottat alkalmazni erre a célra akkor kell, amikor például a Majki Műemlékegyüttes 

vagyonátadása megtörténik, a projekt nagysága indokolja. Nem lát ebben akkora kockázatot. Meglepte 

képviselőtársának ez a fajta felvetése.  

 

Imrő János irodavezető elmondta, a konzorciumi együttműködési megállapodás 8. pontja tartalmazza 

azokat a speciális részeket, amelyek a későbbi keretmegállapodásnak egy bizonyos feltételeket próbál 

meghatározni. Ebben konkrétan le van írva, hogy a települések nem járulnak hozzá magához a 

fejlesztés bekerülési költségéhez, attól még a használati joguk ugyanúgy fizetendő használóik által. Az 

alapelképzelés szerint a településeknek lesz joguk vagy iskolák általi igénybevételt kérni, vagy helyi 

családokat, akár intézményi alkalmazottak időszakosan delegálni, de nem kötelező jelleggel. Az 

üzemeltetőnek lesz arra lehetősége, hogy ezeket az igényeket kezelje, és az üzemeltetőnek kell 

meghatároznia azt a bekerülési költséget, amit minden egyes vendégéjszakára minden egyes faházra ki 

kell fizetni. Ebből fog kialakulni részben az az üzleti terv, amit akkor tudnak meghatározni, ha 

pontosan tudják, hogy 9 faházra, vagy 5 faházra értendő. Az önkormányzatnak azért is szükséges 

önerőt bevállalnia, hiszen másik önkormányzat nem fog tulajdont szerezni ebből a pályázatból, csakis 

Oroszlány Város Önkormányzata. Tehát kérhetik a településektől, hogy járuljanak hozzá a 

beruházáshoz, de a könyveikben nem fog szerepelni, tehát érthető, hogy nem is szeretnék ezt 

felvállalni. Attól nem zárkóztak el, hogy a felhasználói díjakban ez érvényesüljön. 

 

Fehérdi Zsuzsanna települési képviselő jelezte, vélhetően félreérthetően fogalmazott, tehát tudja 

támogatni, de lakossági igényfelmérést szeretne kérni. A lakók részéről várná a jelzést, hogy x 

forintért a gyerekét el tudja küldeni oda nyaralni. Számára az sem volt eddig világos, hogy nem 

térítésmentes igénybevételt szeretnének biztosítani a gyermekek részére. 
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Takács Károly polgármester elmondta, ahhoz, hogy gyermekeket táboroztassanak, feltételek vannak. 

Mindkettő irány szükséges, az intézményvezetők, de a családok véleménye is. Nagy arányú a 

gyermektáboroztatási igény, ha az Erzsébet-táborok díját vennék alapul, ezt tekintenék viszonyítási 

alapnak, akkor valószínűleg könnyen meg fogják tudni becsülni. Tudomása szerint a fő probléma az 

volt, és onnan indult az egész koncepció, hogy gyakorlatilag nem tudnak eljutni a gyerekek a Balaton 

partra, mert nincs kapacitás rá. A piaci ügyeket zárják ki, mert nagyságrendi különbségeket jelent az 

esetleges üdültetésben.  

Fel kell vetni, elő kell hozni, meg is fogják tudni tenni az igényfelmérést, ha eljutnak arra a szakaszra. 

Közönségkérdések esetén nehéz a véleményeket begyűjteni, nem nyitottak rá a lakosok. Az üzleti 

tervnek ennek része kell, hogy legyen, mert a díjat meg kell kalkulálni, ez a bevételi oldalnak egy 

alapvető része. 

 

Székely Antal települési képviselő elmondta, ahogy Papp Péter képviselőtársa csak néhány 

szempontot említett, és csak nagyon érintőlegesen. Azt gondolja, hogy ez ennél sokkal fajsúlyosabb. 

Nem most van itt ennek az ideje, hiszen nem tudnak szinte semmit erről a dologról. Lehet, hogy a 

város tudja támogatni a városi gyerekek táboroztatását. Ha nem, akkor nagyon elmennek a költségek, 

és akkor nem is lesz jelentkező. Nem tudja, hogy a konzorciumban részt vevő környező községek 

hova szokták küldeni a gyerekeket táborozni, mennyire van szükség erre. Azt is tudja, hogy ha valami 

a tervek szerint 800 M Ft-ba kerül, mire megvalósul az bőven 1 Mrd Ft lesz. Ez egy ugrás a sötétbe. 

Nem tudják megúszni ezeket a költségeket anélkül, hogy a megvalósult beruházást kitegyék például a 

piacra. Nem tudja, hogy most le tudják-e tenni a nagyesküt, hogy ezt a tábort mindenképpen, ha törik, 

ha szakad, megtartják, működtetni fogják és soha nem adják el. Sorolhatná még a kérdéseket, amikre 

egyelőre nem lesz válasz. Üdvözli ezt az elhatározást, de az Ady mozi példáját említette. Azt is tudja, 

hogy nagyon kevés a Balaton környékén a gyerekek számára kiajánlható táborozási lehetőség, de ez 

sajnos az árak miatt van így. A tábor működtetését viszonylag pontosan meg lehet saccolni, és nem 

hiszi, hogy például ezt a piaccal ne lehetne összehasonlítani. 

 

Takács Károly polgármester bíztatta Székely képviselőtársát a támogatásra. Nem látja, hogy ez ugrás 

a mélybe, legfeljebb valóban egy bizonyos fokú kockázatvállalás van ebben az ügyben. De egy ilyen 

lehetőséget ki kell használni. Ez egy új projekt, a Versenyképes Járások Programot nemrég írták ki. 

Érzékelhető, hogy egy szakaszos, fokozatos előrelépés történik. Vállalnak kockázatot, de igyekeznek 

csökkenteni. Ezért van az, hogy szakaszokra építik fel a projektet. A tábor városi tulajdonban kell 

maradjon. Persze mindig az adott képviselő-testület illetékes ennek az eldöntésére, de meglehetősen 

inkorrekt lenne egy fejlesztés után egy viszonylag nagy piaci értékű létesítményt értékesíteni. Neki ez 

semmiképpen nem jutott ez eszébe. Pontosította, hogy nem csak gyermektáborozásról van szó, 

családokról és esetlegen cégekről is, mert a faházak kimondottan úgy készülnek el, hogy kinyújtsák a 

szezont és akár 10 hónapos igénybevétel lehetséges legyen. Ez a tábor kiválóan alkalmas lesz céges 

képzésekre, csapatépítésre, stb. Azt látja, hogy egy ilyen létesítménynek nagy a piaci kurázsija. 

Kétségtelen, hogy ha nem csinálnak ezzel a táborral semmit, akkor valóban egy eladási kényszer van. 

Ezt nem szeretnék, mert a területnek óriási értéke van. Ezért küzdenek, hogy ezt átfordítsák használati 

lehetőséggé. 

 

Mók Attila alpolgármester elmondta, a gyermekek táboroztatására valamilyen kedvezményes 

konstrukciót ki fognak alakítani, de az Erzsébet-táborok telítettsége az, ami jó alapot adhat arra, hogy 

el tudjanak kezdeni gondolkozni abban, hogy ez a tábor teljes mértékben kihasznált lesz a nyári 

időszakban. A másik dolog a cégek szerepvállalása a faházak bérlésében. Úgy érzi, kicsit elmennek az 

mellett, hogy a megemelt műszaki tartalom kapcsán oka - ahogy polgármester úr is mondta - 10 

hónapos üzemeltetésre lesz lehetőség. Ez egy megfizethető szálláshely lesz a Balaton mellett. Ha egy 

megfelelő konstrukciót ki tudnak találni, ami bőven a táboroztatás költségei felett van, de 

megfizethető, akkor a tábor tele lesz, sőt várólisták lesznek, ebben bízik. Kérte a képviselő-testület 

támogatását. Most arról beszélnek, hogy polgármester urat felhatalmazzák egy konzorciumi 

megállapodás megkötésére. Ezzel a munkafolyamatok mihamarabb elkezdődhetnek, és így lesz miről 

beszélgetniük a jövőben. A gazdasági terveket elkészítve meg tudják vitatni azt, hogy milyen áron 

tudják ezt a tábort üzemeltetni. 
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Takács Károly polgármester emlékeztetőül elmondta, hogy itt minden akkor emelkedik meg üzleti 

értékkel, ha a létesítmény szinte teljes mértékben megvalósul. Például a vizesblokk, a camping 

táboroztató hely, amelyek most is adottak. Azok mind további beruházási igénnyel rendelkeznek, 

akkor állna elő a teljes paletta, és akkor lenne a legjobb kiajánlási lehetőség. Egyetértett azzal, hogy 

egy adott szakaszban ezeket össze kell foglalni egy üzleti tervvel. 

 

Papp Péter Attila települési képviselő jelezte, természetesen meg fogja szavazni az előterjesztést és a 

további ütemeket is, de abban nem fognak egyetérteni, hogy az általa felsorolt káptalanfüredi tábort, a, 

Bányászati Múzeum melletti leendő szálláshelyet, a strandot és esetlegesen a Majki Műemlékegyüttest 

nem egyben kezelik. Ne gondolják, hogy ezek rentábilisak lesznek. Aki a piacot ismeri, az tudja, hogy 

ezek intézmények lesznek, amik pénzbe fognak kerülni.  

Felhívta a figyelmet arra, hogy az Erzsébet-táborok a SZÉP kártyán képződő állami több milliárdos 

nyereségből vannak fenntartva. Oda a gyerekek vagy nagyon pici költséggel, vagy teljesen ingyen 

mennek. A káptalanfüredi tábornak ehhez semmi köze nem lesz. 

 

Takács Károly polgármester elmondta, az Erzsébet-táborokat inkább csak viszonyítási pontként 

vetették fel, az is egy piaci tényező, viszonyítási pont a számításoknál. Tudomása szerint ezek a 

kapacitások is meglehetősen megteltek, így annak a lehetősége, hogy az önkormányzat tábora 

használatba kerül, viszonylag magas, tehát ezt igénybe fogják venni. 

 

További kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, így kérte, szavazzanak az előterjesztésben 

szereplő határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület a határozati javaslatot nyílt szavazással, 11 fő települési képviselő 

részvételével, 9 igen, 1 nem szavazattal és 1 tartózkodással elfogadta, és meghozta a következő 

határozatot:  

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

72/2025. (V. 14.) határozata 

Konzorciumi megállapodás jóváhagyásáról  

a Versenyképes Járások Program pályázatának benyújtása érdekében 
 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testülete: 

1. Egyetért az előterjesztés mellékleteként csatolt Konzorciumi együttműködési megállapodás 

támogatási igény benyújtásához megnevezésű dokumentumban foglalt feltételekkel és 

felhatalmazza a polgármestert a Konzorciumi együttműködési megállapodás aláírására annak 

érdekében, hogy a fejlesztésben érintett járási települések ezen megállapodást megtárgyalhassák, 

egyetértésük esetén aláírhassák. 

2. A támogatási igény és a későbbi ütemek pontos műszaki tartalmának meghatározása érdekében 

felkéri a polgármestert, hogy kérjen ajánlatot Vincze & László Tervező Irodától a tábor 

fejlesztéséhez szükséges kivitelezési szintű tervek elkészítésére vonatkozóan.  

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2025. május 15. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. Tomayer Tamás jegyző 

a határozat végrehajtásért Takács Károly polgármester 

 

 

2. NAPIRENDI PONT: Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 2025. évi 

munkatervének módosítása 

 
Előadó:  Takács Károly polgármester 

Előkészítő: Dr. Tomayer Tamás jegyző 

 

Takács Károly polgármester elmondta, a képviselő-testület a 209/2024. (XII. 12.) határozatával 

elfogadta a 2025. évi munkatervét, melyben a május havi munkaterv szerinti ülés időpontját május 29. 

napjára határozta meg. A határozatképességhez szükséges létszám biztosítása érdekében javasolta, 

hogy a munkaterv szerinti, 2025. május 29-ei ülésüket 2025. május 28-án 16 órai kezdettel tartsák 
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meg. Egy képviselőtársuk jelezte, hogy a május 29-ei ülésen nem tud részt venni és neki mindenkire 

szüksége van egy képviselő-testületi ülésen. Azt gondolja, az a kisebb kényelmetlenség, hogy egy 

nappal korábban lesz a képviselő-testületi ülés, nem elfogadhatatlan.  

 

Kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, így kérte, szavazzanak az előterjesztésben szereplő 

határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület a határozati javaslatot nyílt szavazással, 11 fő települési képviselő 

részvételével, 11 igen szavazattal elfogadta, és meghozta a következő határozatot:  

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

73/2025. (V. 14.) határozata 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete  

2025. évi munkatervének módosításáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testülete módosítja éves munkatervét, amelynek 

megfelelően a 2025. május 29-ei, munkaterv szerinti ülés napját 2025. május 28-ára módosítja. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2025. május 15. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért:  Dr. Tomayer Tamás jegyző 

 

Takács Károly polgármester megköszönte képviselőtársainak a mai munkát, a jelenlévők és a 

televízió nézőinek figyelmét, a képviselő-testület nyílt ülését 16 óra 42 perckor bezárta. 

 

k.m.f. 

 

 

 

 

 Takács Károly Dr. Tomayer Tamás 

 polgármester jegyző 


